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PROTOKÓŁ Nr 1/2011 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 8 lutego 2011 roku. 
  

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski, 
przy ul. Mickiewicza 46, w godz. 9.00 – 10.45. 

W posiedzeniu wzięli udział wszyscy członkowie: 

• Komisji Rewizyjnej  

− OLSZEWSKI STANISŁAW – Przewodniczący 

− NIKOŁAJUK MIKOŁAJ – członek Komisji 

− PAC BARBARA – członek Komisji 

− RUTA JAROSŁAW – członek Komisji 

• Komisji Bud żetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- WYSZKOWSKI ANATOLI – Przewodniczący 

- BOROWSKI ANDRZEJ – członek Komisji 

- ŁOZOWIK PAWEŁ – członek Komisji 

- PAWLUCZUK JAN – członek Komisji 

- TYNIEWICKI ANDRZEJ – członek Komisji 

• Komisji O światy i Spraw Społecznych 

- CHILKIEWICZ JERZY – Przewodniczący 

- CAR MIKOŁAJ – członek Komisji 

- KORSZAK MARIUSZ – członek Komisji 

- MATEUSZUK MIECZYSŁAW – członek Komisji 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR – członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 

2. ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy 

3. NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy 
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4. WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Rady Gminy 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie otworzył WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Rady 
Gminy. Powitał wszystkich obecnych radnych, Wójta Gminy, pracowników Urzędu 
Gminy oraz przedstawicieli mieszkańców Dubiażyna, Przewodniczącego 
Towarzystwa HAJ – Pana Jana Mordania oraz przedstawiciela Radia RACJA. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy goście mają do przedstawienia konkretną sprawę, 
czy chcą jedynie uczestniczyć w posiedzeniu komisji. Przybyli na posiedzenie 
mieszkańcy oświadczyli, że sprawę, jaką chcą zgłosić przedstawi radny SŁAWOMIR 
SIEMIENIUK, który odczytał skierowane do wszystlkich komisji Rady Gminy 
wystąpienie Komitetu Protestacyjnego Przeciw Lokalizacji Wysypiska Odpadów we 
wsi Dubiażyn.  

Tekst wystąpienia stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. Jego celem było 
przekazanie nowo wybranym radnym stanowiska Komitetu w sprawie budowy 
Zakładu Zagospodarowania Odpadów na gruntach wsi Dubiażyn. W wystąpieniu 
zostały przytoczone argumenty przeciw lokalizacji inwestycji w centrum upraw 
rolniczych. Mieszkańcy zwracają się do nowych radnych o interwencję i zmianę 
lokalizacji. Podano przykłady lepszej lokalizacji innych tego typu zakładów na 
terenie województwa podlaskiego. Przytoczono przykłady skutków oddziaływania 
takiej inwestycji na otaczające środowisko. Zacytowano kilka informacji z 
dokumentów urzędowych, które według Komitetu Protestacyjnego są nieprawdziwe 
(m.in. odległość inwestycji od zabudowań i terenów chronionych, utworzenie pasa 
zieleni jako strefy ochronnej). Członkowie Komitetu krytycznie wypowiadają się co 
do sposobu przeprowadzenia konsultacji w 2005 roku w sprawie lokalizacji 
inwestycji. Poruszają też problem braku sieci komunikacyjnej oraz utwardzonych 
dróg. Ponieważ inwestycja jest na wczesnym etapie realizacji, członkowie Komitetu 
proszą o wycofanie się z niewłaściwej lokalizacji. 

Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI podziękował 
radnemu za przedstawienie tekstu wystąpienia. Przyznał, że wiele rzeczy zostało 
poruszonych. Ponieważ w Radzie Gminy bieżącej kadencji jest 10 nowych radnych, 
jeśli zajdzie potrzeba, zostanie zwołane odrębne wspólne posiedzenie Komisji, w 
celu rozpatrzenia tematu. Jeśli trzeba będzie udzielić odpowiedzi – zostanie to 
zrobione.  

Przedstawiciel Komitetu Protestacyjnego – Pan MIROSŁAW WAWRENIUK 
podziękował radnym za wysłuchanie, przekazał treść wystąpienia na piśmie do 
protokołu, prosząc jednocześnie o potwierdzenie wpływu na kopii. Dodał, że Komitet 
dysponuje  dodatkowymi informacjami, również na temat funkcjonowania innych 
wysypisk w kraju. 

 Dalszą część posiedzenia poprowadził STANISŁAW OLSZEWSKI – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Odczytał proponowany porządek posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na IV Sesję Rady Gminy zwołaną na dzień 9 lutego 
2011 roku, tj.: 
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a) Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w 2010 roku; 

b) Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku 
Podlaskim za 2010 rok; 

c) Projekt uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 2011 
rok; 

d) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok.; 

e) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów sołtysów oraz 
członków rad sołeckich; 

f) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk 
Podlaski w 2010 roku; 

g) Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski; 

h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości od osoby fizycznej na rzecz Gminy Bielsk Podlaski; 

2. Informacja o działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w 2010 roku. 

3. Sprawy bieżące. 

 

Do pkt 1a)  

 Radni jednogłośnie ustalili, że na najbliższej sesji Rady Gminy zostanie 
wprowadzone do porządku obrad “Roczne sprawozdanie z działalności oraz 
informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego w 2010 roku”, 
przygotowane przez Komendę Powiatową Policji w Bielsku Podlaskim, której 
szczegóły omówi zaproszony na Sesję Komendant KPP.  

Do pkt 1b)  

 Sprawozdanie GOPS.3035-1/11 z dnia z 28 stycznia 2011 roku z działalności 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim za 2010 rok, stanowi 
Załącznik Nr 3 do protokołu.  

Do sprawozdania radni nie wnieśli żadnych uwag. Zostanie ono przedstawione na 
sesji przez Kierownika GOPS. 

Do pkt 1c) 

 Wniosek Fn.3024.1.2011 z 27 stycznia 2011 roku w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2011-2018, 
stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. 

Wniosek omówiła NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy. 

Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Bielsk Podlaski na lata 2011 – 2018 zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt 1d) 

 Wniosek Wójta Gminy Fn.3024.2.2011 z 27 stycznia 2011 roku w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2011 rok stanowi Załącznik Nr 5 do 
protokołu.  Treść wniosku omówiła NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy. 

Poniżej skróty wypowiedzi osób uczestniczących w dyskusji oraz pytań na 
przedstawiony temat: 

Radny ANDRZEJ BOROWSKI 

- Modernizacja oświetlenia ulicznego miała doprowadzić do oszczędności w 
zakresie jego utrzymania, tymczasem w projekcie uchwały proponuje się 
zwiększenie wydatków; 

Radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Zgłosił zastrzeżenia co do funkcjonowania oświetlenia w Chrabołach i 
Deniskach. 

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- Wyjaśniła, że przewidziane w projekcie uchwały 30.000 zł – to kwota 
przeznaczona na konserwację, a nie remont oświetlenia. Przez rok była ona 
prowadzone przez wykonawcę, a teraz przejęła to gmina. Cały czas są 
problemy z zegarami, na które mają wpływ nie tylko czynniki atmosferyczne, 
ale również nieszczelności w obudowie. Urządzenia ciągle wymagają 
regulacji. Mieszkańcy często dzwonią do Urzędu Gminy i zgłaszają 
nieprawidłowości w działaniu oświetlenia, dziwią się przy tym, że nie 
zgłaszają tego sołtysi i radni. Są prowadzone starania o to, aby wady w 
fukcjonowaniu oświetlenia usunął wykonawca w ramach gwarancji.  

Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA 

- Wyjaśniła dodatkowo, że zaszła konieczność wprowadzenia zmian w 
wydatkach, ponieważ podczas tworzenia projektu budżetu wydatki na ten cel 
zostały zminimalizowane. 

Radny JERZY CHILKIEWICZ 

- Stwierdził, że radni rozumieją te okoliczności, ale trudno jest wytłumaczyć to 
mieszkańcom. 

Radny MIKOŁAJ CAR 

- Stwierdził, że mieszkańcy nie zawsze chcą zgłaszać problemy sołtysowi, czy 
radnemu, niejednokrotnie wolą osobiście dzwonić do Urzędu Gminy 

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

- - Podkreśliła, że oczywiście każdy ma prawo dzwonić do Urzędu. Chodzi o to, 
aby wszyscy czuwali nad tym, co dzieje się z oświetleniem. Ponowiła swoją 
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prośbę o to, by niezwłocznie sygnalizować o nieprawidłowościach w tym 
zakresie, a będą one szybko usuwane przez  pracownika. Poza tym wśród 
mieszkańców są zdania podzielone co do czasu palenia się lamp, jedni chcą, 
aby paliły się całą noc, inni są temu przeciwni. 

Przewodniczący Rady Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI 

- Mieszkańcy przyzwyczaili się dzwonić do Urzędu, bo każdy ma swój problem 
do rozwiązania. W sprawach wspólnych dla wsi mieszkańcy powinni 
rozmawiać, uzgadniać opinię, a następnie za pośrednicwem sołtysa przekazać 
ją do Urzędu Gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy PAWEŁ ŁOZOWIK 

- Niedopuszczalne jest tłumaczenie wykonawcy modernizacji oświetlenia, że 
przyczyną rozregulowania zegarów jest m.in. przeciekanie (nieszczelność) 
skrzynki. Usunięcie tego rodzaju usterki należy wyegzekwować od 
wykonawcy. 

Radny JAN PAWLUCZUK 

- Zapytał, czy jest możliwa zmiana trasy kursu MPK do Widowa w taki sposób, 
żeby w kursie powrotnym autobus zawracał drugą drogą. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA 

- Wyjaśniła, że Gmina nie ustala trasy kursowania MPK. Zostanie to skonsultowane  
z Przedsiębiorstwem Komunalnym. 

Radni nie zgłosili więcej do projektu uchwały żadnych pytań i uwag. 

Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2011 rok 
zaopiniowano pozytywnie. 

Do pkt. 1e) 

 Wniosek Wójta Gminy Or. 0021.1.2011 z 26 stycznia 2011 roku dotyczący 
zarządzenia wyborów sołtysów oraz członków rad sołeckich stanowi Załącznik Nr 6 
do protokołu. 

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA  

- Poinformowała o przystąpieniu do ustalania harmonogramu zebrań wiejskich, na 
których m.in. odbędą się wybory. Uzgodnienia wymagają godziny zebrań. 
Przedkładane są propozycje organizowania zebrań w godzinach przedpołudniowych, 
jednak w tych sołectwach, gdzie część mieszkańców jest zatrudniona zawodowo poza 
miejscem zamieszkania, zebrania odbędą się w godzinach wieczornych. Zaapelowała 
do radnych o udział w zebraniach w swoich okręgach wyborczych. Na razie znane są 
terminy zebrań przewidzianych na pierwszy tydzień po sesji, na której zostanie 
przedłożony projekt uchwały w sprawie wyborów. Na prośbę WALENTEGO 
GAŁUSZEWSKIEGO, Pani Wójt wyjaśniła sytuację osób, które mieszkają we wsi, 
ale formalnie nie są w niej zameldowani, a zechcą wziąć udział w wyborach. 
Poinformowała, że zgodnie z orzeczeniami NSA fakt zamieszkania nie jest tożsamy z 
zameldowaniem. W przypadku wątpliwości co do faktu zamieszkania w sołectwie, 
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najlepszym rozwiązaniem będzie poddanie tego ocenie pozostałych mieszkańców 
obecnych na zebraniu, którzy wiedzą, kto rzeczywiście we wsi mieszka, a kto nie. 
Nie należy też pojęcia zamieszkania mylić z faktem posiadania gospodarstwa rolnego 
we wsi, bo to wcale nie musi świadczyć o zamieszkaniu właściciela gospodarstwa. 
Powiedziała również, że kandydat na sołtysa nie powinien być karany – analogicznie, 
jak jest to wymagane w przepisach w stosunku do kandydata na wójta, radnego, czy  
pracownika samorządowego. Dodała, że na każdym zebraniu będzie obecny ktoś z 
kierownictwa Urzędu Gminy oraz pracownik obsługujący zebranie. 

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag. 

Projekt uchwały w sprawie zarządzenia i organizacji wyborów sołtysów oraz 
członków rad sołeckich zaopiniowano pozytywnie. 

 

Do pkt. 1f) 

 Sprawozdanie Wójta Gminy dotyczące wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu. 

Sprawozdanie omówiła ALA WAWULSKA – Inspektor Urzędu Gminy. Na prośbę 
radnego MIECZYSŁAWA MATEUSZUKA przekazała podstawowe informacje o 
zasadach wynagradzania nauczycieli w rozbiciu na poszczególne stopnie awansu 
zawodowego oraz przedstawiła średnie kwoty oraz zasady wypłaty nauczycielom 
dodatków wyrównawczych. Porównała wysokości dodatków wypłaconych za 2009 i 
2010 rok.  

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag.  

Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag. 

Do pkt 1g) 

 Wniosek Wójta Gminy RGP.72241-19/10 z 5 stycznia 2011 roku w sprawie  
przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 
Bielsk Podlaski, położonej w obrębie  gruntów wsi Stryki o powierzchni 0,3854 ha, 
stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu.  

Wniosek omówili: RAISA RAJECKA – Wójt Gminy oraz ANATOL FILIPIUK – 
Zastępca Wójta. Podali szczegóły dotyczące położenia działki oraz chętnych do jej 
nabycia. Przedstawiono operat szacunkowy. Pani Wójt podkreśliła, że sprzedaż 
nieruchomości odbywa się wyłącznie w drodze przetargu, wyjaśniła zasady 
obowiązujące w tej procedurze.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag. 

Prowadzący posiedzenie radny STANISŁAW OLSZEWSKI poddał wniosek 
dotyczący sprzedaży nieruchomości pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym radni – członkowie wszystkich komisji, 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony wniosek. 
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Do pkt. 1h) 

 Wniosek Wójta Gminy RGP.6822.1.2011 z 24 stycznia 2011 roku w sprawie 
wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny części nieruchomości gruntowej od osoby 
fizycznej na rzecz Gminy Bielsk Podlaski po wydzieleniu z działki położonej w 
obrębie gruntów wsi Dubiażyn w celu poszerzenia pasa drogowego drogi oznaczonej 
nr ewidencyjnym 978, stanowi Załącznik 9 do protokołu.  

 Wniosek omówił ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, więc radny STANISŁAW OLSZEWSKI 
poddał wniosek pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym radni – członkowie wszystkich komisji, 
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali przedłożony wniosek. 

Do pkt. 2) 

 Informacja z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Bielsku Podlaskim za 2010 rok, stanowi Załącznik Nr 10 do 
protokołu. 

 Informację przedstawiła RAISA RAJECKA Wójt Gminy i jednocześnie 
Zastępca Przewodniczącego GKRPA. W swojej prezentacji zwróciła uwagę na zakres 
działania komisji oraz wydatki poniesione przez komisję w 2010 roku. 

Radny MIECZYSŁAW MATEUSZUK  

- Stwierdził, że jeśli w ciągu roku nie wykorzystano wszystkich pieniędzy, 
należałoby dać dzieciom więcej paczek lub zorganizować wycieczkę. 

Wójt Gminy – RAISA RAJECKA  

- Wyjaśniła, że jeden z zaplanowanych form wypoczynku dzieci nie doszedł do 
skutku, więc część środków pozostała nie wykorzystana, a środki te 
przechodzą na rok następny.  

Radni nie zgłosili więcej pytań i uwag. 

Informacja została zaakceptowana. 

 

Do pkt. 3) 

W sprawach różnych mówiono o następujących problemach: 

1. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA zwróciła się do radnych z prośbą o akceptację 
zamiaru ogłoszenia przetargu oraz sprzedaży Gimbusa, który dotychczas dowoził 
dzieci do szkół, a po zakupie dwóch nowszych autobusów nie jest wykorzystywany.  

Przewodniczący Rady Gminy – WALENTY GAŁUSZEWSKI przychylił się do tej 
propozycji, uznając, że lepiej podjąć próbę sprzedaży niż pozostawić pojazd nie 
wykorzystany, który będzie ulegał niszczeniu.  Pozostali radni również zaakceptowali 
zgłoszoną przez Wójta Gminy propozycję. 

2. Radny MIKOŁAJ NIKOŁAJUK  zapytał, co mają robić rolnicy z eternitem, jeśli 
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będą go zdejmować w celu wymiany. Zgłosił też problem wylewania wody z piwnic 
na ulicę podczas roztopów. Radny MIECZYSŁAW MATEUSZUK zapytał o koszt 
wypompowania wody. Wójt Gminy RAISA RAJECKA przyznała, że logika 
wskazuje na to, żeby nie wylewać wody na ulicę, lepiej gromadzić ją w beczkowozie 
i wywieźć. Poinformowała, że zwraca strażakom uwagę na ten problem. 
Poinformowała, że koszt pompowania wody za 1 godzinę wynosi 12 złotych. Na 
prośbę WALENTEGO GAŁUSZEWSKIEGO wyjaśniła zasady zgłaszania do straży 
potrzeby wypompowania wody oraz rozliczenia za wykonanie tych czynności. 

 W sprawie eternitu Pani Wójt poinformowała, że zajmuje się tym 
specjalistyczna firma zajmująca się utylizacją eternitu. Gmina nie przystępowała do 
programu dotyczącego usuwania eternitu.  

3. Dyskutowano na temat remontu drogi w Pilipkach. Pani Wójt powiedziała, że 
droga ta była trochę remontowana. Podkreśliła też, że każda droga jest ważna, ale na 
terenie gminy są jeszcze miejscowości, do których w ogóle nie ma asfaltowego 
dojazdu. Mówiono o wspólnym remontowaniu dróg z powiatem.  

4. Radni wyrazili zgodę na udostępnianie swoich adresów zamieszkania na potrzeby 
biur poselskich, czy innych instytucji, które zwracają się do Urzędu Gminy z prośbą 
o udostępnienie takich danych.  

 

Innych spraw nie zgłoszono. 

 

O godz. 10.45 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej STANISŁAW  
OLSZEWSKI zamknął posiedzenie. 

Protokół zakończono i podpisano. 

 

  

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący Rady Gminy: 

Walenty Gałuszewski 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 

1. OLSZEWSKI Stanisław 

(Przewodniczący) 

 

....................................... 

2. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

3. PAC Barbara ....................................... 

4. RUTA Jarosław ....................................... 
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Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. WYSZKOWSKI Anatoli 

(Przewodniczący) 

 

...................................... 

2.  BOROWSKI Andrzej ....................................... 

3.  ŁOZOWIK Paweł ...................................... 

4.  PAWLUCZUK Jan ....................................... 

5. TYNIEWICKI Andrzej ....................................... 

      

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Przewodniczący) 

 

.................................. 

2. CAR Mikołaj ................................... 

3. KORSZAK Mariusz ................................... 

4. MATEUSZUK Mieczysław  

................................... 

5. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 


